

Bestyrelsesweekend 15-17 september

Tilstede: Hjalte, Karl, Nilli, Ulver, Signe og Hanni

Referent: Hanni

1. NKK skal have en tydelig samværspolitik.
(<https://frivillighed.dk/guides/samvaerspolitik-i-foreninger>)
2. Der skal laves procedurer af hver stilling, så det er nemmere at overlevere opgaverne. Følgende emner mangler procedurer:
 - Ny ansat
 - Ny formand og kasserer
 - Drejebøger for ansvarsposter
 - Ny bestyrelse
 - i. Det skal sendes ud i nyhedsbrevet hvem der har fået de nye poster i den nye bestyrelse
3. Skal der laves flere morgenmedlemskaber?
 - Magnus vil have data, før der træffes en beslutning. Det vil være godt at få en fornemmelse af, hvor mange medlemmer generelt som kommer, og hvor mange morgenmedlemmer faktisk kommer til hallen. Måske kan vi få flere medlemmer hvis det ikke er så mange som bruger hallen.
 - Signe synes vi kan hæve dem.
 - Der skal være 100 nye medlemmer. Dette skal skrives overalt, nyhedsbrev, facebook, hjemmesiden. Vi skal også se på, hvordan man halverer prisen.
4. Nyt dørsystem, update
 - Det virker, det er pisse godt, og det er nemt.
 - Hvis af en eller anden årsag wallet er et problem, kan man downloade pdf eller tage et screenshot.
 - Adgang til børneholdene. Skal vi printe QR kode til børnene så de selv kan komme ind? Vi har hørt, at de kun må være der når trænerne er der, så hvis trænerne alligevel er der, er det vel ok uden at de får en kode. Børn må kun være der når der er en træner til stede.
 - Koden udløber automatisk, når man ikke længere er medlem.
5. Yogahold
 - Hende, som har spurgt om vi er interesserede i at lave et yogahold, som hun gerne vil afholde, er ikke medlem. Skal hun være det for at kunne afholde yogaholdet? Holdet skulle aflønnes med godtgørelse.
 - Tidspunkt bør være hvor der er plads i loungen, børnehold tid. Er det for forstyrrende for børnene? Dette må overvejes.
 - Vi laver en prøveperiode med godtgørelse.
 - Skal det være et månedentligt hold? Eller en sæson?
 - Hvilken tid på dagen skal en sådan hold ligge - kl 16 eller 17 på en mandag kan folk måske godt, hvor hallen alligevel er lukket. Man kan have 2 hold i streg.
 - Yogaholdet kunne holdes samtidigt med letøvet eller begynderhold, så er det senere på dagen.

- Vi vil forsøge med et morgen yogahold og se hvordan det går
- Vi skal spørge junior og voksen holdene om de bruger lounge området
- 2 timer max skal sættes af til yoga
- Der er måske flere der kunne være instruktører i længden hvis det bliver et hit
- Tidligere yogahold kostede 300 kr, varede i 12 uger, og gik fra kl 18:30-19:30

6. Indmeldes Procedure

- Der var en komite. Det er tid til at indkalde til komiteen. De skal komme med et løsningsforslag til bestyrelsen.
- Folk vil få en indkaldelse gennem nyhedsbrevet
- Mulighed: Klubmodul skal bare have en dato, og så kommer køsystemet op og køre. Folk vil få et tilfældigt kø nummer, som man kender fra Skat.
- Tidspunkt for indmeldelse kan ændres, så det ikke er midt på dagen.

Feedback fra rutebyggere til bestyrelsen. De skal have bedre direktioner.

- Der er ikke nok nemme problemer fra pro-byg, så headsetter Mikkel skal mindes om det skriftligt, da han har ikke fået skriftlig opgave. Mikkel ikke komfortabel med at bestemme sine egne opgaver, fx twister væggen til event. Han efterspørger klare linjer på skrift
- Det er aftalt, at bestyrelsen skal bede probyg lave 3 grønne, 3 gule problemer mere end hidtil, og droppe et sort problem, da den nok skal laves af frivilligbyg. Betalt byg skal bygge hvad vi har brug for, og frivillig byg kan klare resten.
- Det er blevet aftalt, at der skal sendes en evaluering ud til medlemmerne, så rutebyggerne får konkret feedback. Folk vil få en uge til at besvare feedback spørgeskema.
- Karl, Signe, og Ulver vil holde møde med rutebyggere
- Mærkater vs tape, mangler klare retningslinjer. Mærkater skal kun være til probyg, og frivilligbyg må bruge tape.
- Jens' FistBump app kunne være fed, men er vist taget ned?
- Skal vi bruge en app? Skal vi betale Jens? Men han har snart brugt sin opgørelse. Nemt at oprette som medarbejder. Men det kunne være fedt med fx TopLogger så Beta folk kan bruge den. Men en feedback funktion ville være god, en survey er god for det er struktureret, low effort start.

7. Copyright billede tilbagemelding

- Det claim var ikke et scam. Det var faktisk et rigtigt claim.
- Damen prøvede at tørre den af på os, men det var hendes ansvar
- Alt ok

8. Aktivisering af motionistklatreren pulje

- Pulje penge 15000 hvert halve år
- Der blev brainstormet med andre klubber, der skulle skabes fællesskab mellem klubber
- Sigte efter hyggeboulder hvor man er sammen med andre klubber hvor det ikke handler om at kunne klatre mest?
- Spørg medlemmerne om der er nogen der har en ide til et projekt?
- Meld ud ikke på facebook, men måske nyhedsbrev og mail?

- Sende specifikt til eventudvalget?
- Men har vi plads fx til halloween fest? Der kommer alligevel ikke så mange?
Men vi skal sørge for at der ikke er helt proppet. Tilmelding på klubmodul?
Meld sig til gratis eller måske 20 kr.
- **Smid ud til alle på Slack med information om at puljen eksisterer**

9. Køleskab

- Nak køleskabet, pilråddent
- Nordea penge?
- Sætte klubvært til at ordne det?
- Skriv ud til medlemmerne om at holde det rent?
- Men det er nok heller ikke en opgave for klubværterne
- Kaffemedlemspris i cafeen?

10. Crack-klatring

- En crack hele vejen i kælderen
- Det virker som en reel mulighed